
Hallo, 

Als omwonende van de trap wil ik ook graag mijn inbreng geven aan de discussie.
Jaren geleden was de gemeente al van plan om in het verlengde van de Vlamkast een trap te 
maken, om het voor de voetgangers vanaf de haven makkelijker te maken om naar de Spar 
te gaan. Hiertoe is speciaal een stuk grond aangekocht/geruild met de toenmalige eigenaar 
van 1 van de 2 woningen aan de Vlamkast, tegenover de appartementen. Deze ruil heeft 
toen voor veel onvrede gezorgd, maar de gemeente Texel was van mening dat de trap er 
moest komen en dat deze ruil de investering waard was. 
Ik woon nu 3 jaar aan de Barentszstraat vlak bij de gekozen locatie, en zie in het seizoen 
(inmiddels al bijna het hele jaar door !) heel veel mensen de dijk afdalen, over het hek gaan 
en op deze wijze naar de Spar gaan. Er is inmiddels al een soort pad ontstaan welke vanaf de 
oversteekplaats IJsdijk/Haven /Laagwaalderweg rechtstreeks naar beneden loopt, achter de 
appartementen van de Vlamkast langs.
Ook gebeurd het met grote regelmaat dat ze bij mij voor de deur de dijk af komen en dan op 
zoek gaan naar de Spar. (Mensen van alle leeftijden)
Natuurlijk kun je het niet iedereen naar de zin maken, maar het aanleggen van deze trap is 
een goed idee om de gebruikers van de haven/jachthaven op een goede/nette manier naar de 
Spar e.d. te krijgen.
Ik zou het erg vervelend vinden als er op grond van nu weer nieuwe bezwaren, de aanleg 
van de trap wederom afgeblazen werd. Wegen deze enkele bezwaren dan zwaarder dan het 
algemene belang voor deze trap?

Met vriendelijke groet,

Erik Broekman
Barentszstraat 47 Oudeschild


